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Summary

        
A new model of gastrocamera called GT-5w is introduced to overcome some photographical problems of the model GT-5a. Visualization of the upper body, cardia and fornix of the stomach is enabled by a double angulation mechanism resulting in the shape of the head of a swan. Another improvement is an automatic exposure and film transporter. The camera regulator can be matched with ASA sensitivity of the film.


      
        
Zusammenfassung

        
Ein neues Gastrokamera-Modell - GT-5w - wird vorgestellt; damit sollen einige der photographischen „Schwächen” des Modells GT-5a beseitigt werden. Die Photographie des proximalen Magenkörpers, der Kardia und des Fornix wird ermöglicht durch einen zweifachen Abwinklungs-mechanismus, der die Instrumentenspitze ähnlich dem Kopf eines Schwanes umformt. Weitere Verbesserungen sind eine automatische Belichtung und ein automatischer Filmtransport.


      

Key-Words

Gastrocamera GT-5w - gastrophotography - U-turn method - reversed J-turn - reversed S-turn
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